
1128905

To: 5.1.2e AEE @minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Tue 2/2/2021 10:18:06 AM

Subject: tekstje EEN
Received: Tue 2/2/2021 10:18:06 AM

Het pleidooi van Ei om jeugdzorgmedewerkers op crisisplekken snel te willen vaccineneren ondersteunen we. In

eerder stadium begin januari hadden we deze subgroep in beeld en hebben we geprobeerd om dit plukje ook onder

de intramurale ggz te scharen. Dat is toen niet gelukt omdat de afbakening van groepen in de vaccinatiestrategie
zoals gehanteerd door PDCOVID 19 (begrijpelijk) strikt is en ook omdat deze subgroep niet goed te destilleren is uit

de hele brede groep jeugdzorgmedewerkers met bijbehorende SBI code (praktische uitvoerbaarheid lastig). Vraag
is of je deze subgroep wil aandragen bij PDCOVID1933.
We begrepen van LZ dat ook nog 2 subgroepjes heeft om onder de aandacht te brengen bij[EEd.
Wellicht handig om dit gebundeld te doen in 1 keer.

Redenering
- De inhoudelijke argumentatie om crisismedewerkers werkzaam binnen 24 uur jeugdhulpvoorzieningen naar

voren te halen in de vaccinatie strategie is valide omdat het aantal crisisbedden in een jeugdhulpregio zeer

beperkt is (Rijnmond/Zuid Holland Zuid 4 locaties; een uitbraak op 1 plek houdt onmiddellijk 25%

capaciteitsverlies in). Dit betekent tijdelijke sluiting, geen opnames meer mogelijk en direct consequenties
voor een groep zeer kwetsbare jeugdigen. Vergelijkbaar met ggz problematiek intramuraal.

We hebben vanochtend al informeel gepolst bij RIVM/ICIhoe eea uitvoeringstechnisch zou kunnen

lopen, mocht er inderdaad een status aparte komen voor deze subgroep van 600 mensen.

RIVM geeft terug dat er twee opties zijn:
- Meenemen onder intramurale ggz: dit betekent dat deze groep van 600 dan naar de ggz-instellingen moet

gaan om gevaccineerd te gaan worden, logistiek is dit werkbare optie
- Laten meelopen in de GGD-vaccinatie straten; logistiek werkbaar

Uitvoeringstechnisch zou JZNL dan 1. Een lijst moeten aanleveren met die 600 man, hierbij moet het echt alleen om

crisismedewerkers (geen ondersteunend personeel), JZNL moet bereid zijn deze groep te gaan benaderen en als

informatieloket fungeren.
Communicatie technisch zouden we dan als (communicatie)lijn kunnen hanteren dat deze groep vergelijkbaar is

aan groep intramuraal ggz waarbij toenemende (mentale) druk op jeugdigen o.a. maakt dat we hier nu (nog meer)

oog voor hebben. We willen ons hier hard voor maken omdat we toch niet in de situatie moeten komen dat er

straks in meerdere jeugdhulpregio’s geen of onvoldoende crisisbedden meer beschikbaar zijn.

Overigens begrijpen we ook heel goed dat het lastig is voor PDCOVID19 om met uitzonderingsplukjes te werken.

Verzonden: dinsdag 2 februari 2021 07:28
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Onderwerp: FW: vaccinatie crisismedewerkers jeugdhulp

HebEEDgelegenheid geboden te te lichten

We hadden het gisteren met rivim over intramurale ggz.

Weet niet of er een alternatieve route is maar is het denkbaar dat deze crisismedewerkers daarbij meelopen, ik cc ook [EES
Naar anderen.

Crisis ggz zit wel in die groep (4).

Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)
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Van: JEN oieugdzorgnederiand.nl>
Datum: woensdag 27 jan. 2021 2:59 PM

Onderwerp: vaccinatie crisismedewerkers jeugdhulp

Middoo EXE
Naar aanleiding van ons contact inzake de vraagstelling of ook crisismedewerkers in de jeugdhulp onderdeel zouden

kunnen zijn van groep 4 in de roadmap vaccinatiestrategie gelijk met de medewerkers in de kinder- en jeugdpsychiatrie.
Nu behoren deze medewerkers tot het cohort zorgmedewerkers in groep 6. Er zijn goede redenen om voor deze

medewerkers voorrang te bepleiten omdat zij agv. hun taak in de kortdurende crisisopvang met zeer veel wisselende

contacten te maken hebben.

In de bijlage tref je onderbouwing aan die is opgehaald bij de bestuurders van Enver. Levvel en Jeugdformaat.
Een inschatting onzerzijds betreft het ongeveer (max) 600 medewerkers landsbreed (is 2% van het totaal aan werknemers

in onze sector).
Om het eenvoudig uitvoerbaar te houden kunnen we ons voorstellen dat in overleg met werkgevers wordt aangegeven

welke mensen het betreft en in welke veiligheidsregio’s. Dat in de randstad de druk groter is dan elders zal geen

verrassing zijn.

Natuurlijk beseffen wij ook dat de beschikbaarheid van voldoende vaccin een voorwaarde is en zullen we uiterst kritisch

zijn in de selectie.

Gaarne jouw aandacht voor dit verzoek.

Met vriendelijke groet,
5.1.2e

Verstuurd vanaf mijn iPad


